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Van: Toon Coopmans [mailto:a.coopmans1962@icloud.com]  
Verzonden: donderdag 21 februari 2019 13:50 
Aan: Griffie GB 
Onderwerp: Raadsvraag 
 
 
Afgelopen dinsdag is in de B&W info betreffende duurzaamheid aangegeven dat het 
college medewerking heeft verleend aan een zonnepark van 2-3 ha. Hiervoor zou aldus de 
wethouder geen bestemmingsplanwijziging nodig zijn.  
 
Graag heb ik antwoord op de volgende vragen: 
 

 Kunt u aangeven wanneer u de raad van deze medewerking van het college op de 
hoogte heeft gebracht want ik heb het helaas gemist. 

 Heeft u de raad niet op de hoogte gebracht graag een onderbouwing waarom niet. 

 Wie is de initiatiefnemer, welke locatie, oppervlakte. 

 Wat is de huidige bestemming van het perceel en wat wordt de  toekomstige 
bestemming. 

 Waarom is er hier geen bestemmingsplanwijziging nodig. 

 Behoeft er voor een zonneweide nooit een bestemmingsplanwijziging plaats te 
vinden en waarom niet. 

 Binnen welke kaders is er hier een vergunning afgegeven. 

 Behoeft er hier geen landschappelijke inpassing plaats te vinden. 

 Is een dialoog met de omgeving niet gewenst. 

 Op welke datum betrekt u de raad en alle belanghebbenden partijen in de discussie 
van het wel of niet medewerking verlenen aan zonneweides. 

 Hoe ziet u een zonneweide in verhouding tot permanente teeltmaatregelen waar een 
maximum aan zit van 3 ha. 

 
Dit in allereerste instantie zijn mijn vragen. 
Groetjes Toon Coopmans 
 
 


